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P R O T O K Ó Ł  Nr XLIV/18 

 

z obrad czterdziestej czwartej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji, która odbyła się  

w dniu 26 kwietnia 2018 roku w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie. Sesję otworzyła i 

prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej p. Gabriela Staszkiewicz. Sesja rozpoczęła się 

 o godz.15
30

,  a zakończyła o godz. 19
10

. 

 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski              

i zapytania radnych. 

6. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski 

i zapytania Komisji Rady i Klubów Radnych. 

7. Ocena zasobów pomocy społecznej w Cieszynie. 

8. Sprawozdanie za rok 2017 z realizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Miasta Cieszyna na lata 2014-2020. 

9. Sprawozdanie za rok 2017 z realizacji Programu współpracy gminy Cieszyn z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 

publicznego na rok 2017. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania, 

10.2. przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Pilotażowy program profilaktyki 

próchnicy u dzieci 5-letnich, uczęszczających do cieszyńskich przedszkoli, 

10.3. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego (rejon ul. Gajowej i Łanowej), 

10.4. ustalenia opłat za korzystanie z miejskich szaletów publicznych, 

10.5. ustalenia opłat za pochowanie zwłok w grobach ziemnych obowiązujących na 

cmentarzach komunalnych w Cieszynie, 

10.6. ustalenia opłat za udostępnienie murowanych miejsc grzebalnych 

obowiązujących na cmentarzach komunalnych w Cieszynie, 

10.7. ustalenia opłat za korzystanie z infrastruktury cmentarnej obowiązujące na 

cmentarzach komunalnych w Cieszynie, 

10.8. opłat rezerwacyjnych na targowiskach miejskich w Cieszynie, 

10.9. ustalenia cen i opłat za usługi plakatowania oraz zasad korzystania z tablic i 

słupów ogłoszeniowych, 

10.10. ustalenia stawek opłat postojowych na terenach miejskich poza drogami 

publicznymi oraz zasad postoju, 

10.11. ustalenia wysokości cen i opłat za usługi komunalne o charakterze 

użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 
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publicznej w obiektach sportowo-rekreacyjnych funkcjonujących przy Szkolnym 

Schronisku Młodzieżowym w Cieszynie, 

10.12. ustalenia wysokości cen i opłat za usługi komunalne o charakterze 

użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej w obiektach sportowo-rekreacyjnych funkcjonujących przy Urzędzie 

Miejskim w Cieszynie, 

10.13. ustalenia wysokości cen i opłat za usługi komunalne o charakterze 

użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej na Basenie Krytym przy Szkole Podstawowej nr 4 w Cieszynie, 

10.14. podziału Gminy Cieszyn na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic i 

numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

10.15. wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu pod nazwą: „Budowa 

miejskiego parkingu wielopoziomowego przy ul. Michejdy w Cieszynie w formule 

partnerstwa publiczno-prywatnego”, 

10.16. wyrażenia woli przystąpienia wspólnie z Powiatem Cieszyńskim do realizacji 

projektu partnerskiego pod nazwą: Budowa obiektu sportowego z funkcją 

miejskiego parkingu wielopoziomowego przy ul. 3 Maja w Cieszynie”, 

10.17. zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2018 rok, 

10.18. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 

2018 – 2028. 

 

 

 

x  x  x 

 

 

Przebieg obrad 

 

Ad 1. 

 

Czterdziestą czwartą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzyła i prowadziła Przewodnicząca 

Rady, Pani Gabriela Staszkiewicz. 

W sesji uczestniczyło 19 radnych. Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady 

stwierdziła prawomocność obrad.  

 

Ad 2. 

 

Gabriela Staszkiewicz poinformowała, że na wniosek Sekretarza Miasta pkt 10.14 porządku 

obrad został przeniesiony jako pkt 10.2. W pozostałych punktach numeracja przesuwa się o 

jeden w dół. 

 

Bartosz Tyrna – w imieniu Klubu Radnych Cieszyński Ruch Społeczny wniósł o wykreślenie 

z porządku obrad pkt 10.16 tj. projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia 

wspólnie z Powiatem Cieszyńskim do realizacji projektu partnerskiego pod nazwą: „Budowa 

obiektu sportowego z funkcją miejskiego parkingu wielopoziomowego przy ul. 3 Maja w 

Cieszynie” i przeniesienie tego projektu uchwały ma maj br. Wątpliwości Klubu CRS budzi 

udział finansowy Miasta w tym przedsięwzięciu. 

 

Bolesław Zemła – jako Przewodniczący Komisji ds. budowy nowych i modernizacji 

istniejących miejsc parkingowych poprosił o nie wykreślanie z porządku obrad w/w projektu 
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uchwały. Zaproponowany 50.procentowy udział Miasta wynika z tego, że do tej pory 

wszystkie wspólne z Powiatem inwestycje drogowe były finansowane 50/50%. 

 

Irena Kwaśny – zaproponowała, aby usunąć z projektu uchwały zapis §2 ust. 3 mówiący o 

finansowaniu zadania. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – wyjaśnił, że określenie innych proporcji będzie trudne 

bez odrębnego szacowania, co z kolei wydłuży całą sprawę o kilka miesięcy. 

 

Janina Cichomska – stwierdziła, iż jest ona zdecydowanie za podjęciem tej uchwały ponieważ 

jest to tylko uchwała intencyjna. Jeżeli nie zostanie uchwała podjęta to jawi się pytanie w 

jakim celu była powoływana doraźna Komisja ds. budowy nowych i modernizacji 

istniejących miejsc parkingowych, której powołaniu była przeciwna. Jeżeli Rada ma zamiar 

debatować na temat parkingów kolejne lata, bez podjęcia konkretnych decyzji to ona 

wnioskuje o rozwiązanie tej Komisji. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie wniosek Klubu Radnych CRS o wykreślenie 

z porządku obrad pkt. 10.16. 

 

Za przyjęciem wniosku głosowało 7 radnych, przeciw 7 radnych, wstrzymało się od głosu 4 

radnych.  

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że na podstawie wyniku głosowania pkt 10.16 pozostaje 

w porządku obrad. 

 

Ad 3. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, iż w statutowym terminie nie zgłoszono uwag do 

protokołu z sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 29 marca 2018 r., tym samym 

protokół został przez Radę przyjęty. 

 

Ad 4. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że dzisiaj na sesji nie ma zaproszonych gości. 

 

Ad 5. 

 

Andrzej Surzycki Wiceprzewodniczący Rady – przedstawił interpelacje, wnioski i zapytania 

radnych zgłoszone w okresie między sesjami. 

Interpelacje, wnioski i zapytania złożyli następujący radni: Czesław Banot, Janina 

Cichomska, Gabriela Staszkiewicz, Krzysztof Wantulok, Bolesław Zemła oraz Bartosz Tyrna. 

Radna Irena Kwaśny odnosząc się do odpowiedzi na zapytanie w sprawie zagospodarowania 

terenu po dawnym klubie motorowym na tyłach budynków przy ul. Limanowskiego 

stwierdziła, że negatywna odpowiedź jej nie zadawala i w związku z tym zaproponowała, aby 

kwestię przeznaczenia tego terenu na cele rekreacyjne dla mieszkańców centrum miasta 

przedyskutować w komisjach Rady. 

Z pełną treścią, interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedziami na nie można się 

zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej. 
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Ad 6. 

 

Janina Cichomska Wiceprzewodnicząca Rady – przedstawiła interpelacje, wnioski i zapytania 

komisji Rady oraz Klubów Radnych. 

W okresie między sesjami wnioski złożyły Komisja Urbanistyki, Strategii i Ochrony 

Zabytków, Komisja Finansów, Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych, Komisja Oświaty, 

Kultury i Sportu oraz doraźna Komisja ds. budowy nowych i modernizacji istniejących miejsc 

parkingowych. Komisja Rewizyjna przedstawiła protokół kontroli realizacji przez Gminę 

Cieszyn odbioru odpadów komunalnych w roku 2017.  

W odpowiedzi na wniosek Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Burmistrz Miasta zwrócił się 

jednocześnie do Przewodniczącej Rady Miejskiej o wykreślenie z planu pracy Rady Miejskiej 

w miesiącu czerwcu br. tematu modernizacji Kąpieliska Miejskiego ponieważ w najbliższym 

czasie Miasto Cieszyn nie będzie dysponowało środkami na modernizację Kąpieliska.  

Z pełną treścią, interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedziami na nie można się 

zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 7. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła Ocenę zasobów pomocy społecznej w Cieszynie, 

przygotowaną przez Miejski Ośrodek pomocy Społecznej w Cieszynie. 

Ocena zasobów pomocy społecznej w Cieszynie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Marek Szczypka – zabierając głos w imieniu Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował Radę, że Komisja szczegółowo zapoznała się i przeanalizowała wszystkie 

sprawozdania przygotowane przez MOPS i nie wniosła do nich uwag. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad Oceną zasobów pomocy społecznej w Cieszynie. 

 

Ad 8. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła Sprawozdanie za rok 2017 z realizacji Gminnej 

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Cieszyna na lata 2014 – 2020. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad Sprawozdaniem za rok 2017 z realizacji Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Cieszyna na lata 2014 – 2020. 

 

Ad 9.  

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła Sprawozdanie za rok 2017 z realizacji Programu gminy 

Cieszyn z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającym w zakresie pożytku 

publicznego na rok 2017. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad Sprawozdaniem za rok 2017 z realizacji Programu gminy 

Cieszyn z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającym w zakresie pożytku 

publicznego na rok 2017. 
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Ad 10.1. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z 

opłat i trybu ich pobierania. 

 

Marek Szczypka – poinformowała, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich 

pobierania głosowało 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z 

opłat i trybu ich pobierania została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 10.2. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Cieszyn na 

stałe obwody głosowania, ustaleniach ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych. 

 

Stanisław Kawecki Sekretarz Miasta – w imieniu Burmistrza Miasta zgłosił do tego projektu 

uchwały autopoprawkę polegającą na zmianie w załączniku do uchwały nazwy siedziby 

obwodowej komisji wyborczej nr 4 na: „Szkoła Podstawowa nr 6 z Oddziałami 

Przedszkolnymi, ul. Katowicka 68, Cieszyn”. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie podziału Gminy Cieszyn na stałe obwody głosowania, 

ustaleniach ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych głosowało 

19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie podziału Gminy Cieszyn na stałe 

obwody głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

 

 

 

 



6 
 

Ad 10.3. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki 

zdrowotnej pn. „Pilotażowy program profilaktyki próchnicy u dzieci 5-letnich, 

uczęszczających do cieszyńskich przedszkoli”. 

 

Marek Szczypka – poinformowała, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Pilotażowy 

program profilaktyki próchnicy u dzieci 5-letnich, uczęszczających do cieszyńskich 

przedszkoli” głosowało 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcia programu polityki 

zdrowotnej pn. „Pilotażowy program profilaktyki próchnicy u dzieci 5-letnich, 

uczęszczających do cieszyńskich przedszkoli”  została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 10.4. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisji Urbanistyki, Strategii i Ochrony Zabytków 

zapoznała się z projektem i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego głosowało 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego została przez Radę podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad 10.5. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za 

korzystanie z miejskich szaletów publicznych. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów opowiedziała się za podjęciem 

uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – zwróciła się do Komisji Gospodarki Komunalne i Ochrony 

Środowiska o przeprowadzenie przeglądu szaletów publicznych pod kątem ilości i 

dostępności dla mieszkańców. 
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Następnie poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z miejskich szaletów 

publicznych  głosowało 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w ustalenia opłat za korzystanie z miejskich 

szaletów publicznych została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 10.6. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za 

pochowanie zwłok w grobach ziemnych obowiązujących na cmentarzach komunalnych w 

Cieszynie. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – poinformował, że radni otrzymali projekt II uchwały, 

który zawiera wnioski zgodne z ustaleniami na posiedzeniu Komisji Finansów Rady 

Miejskiej. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, choć nie jednogłośnie. 

 

Krzysztof Pszczółka – Komisja Finansów otrzymała projekt II uchwały, otrzymała bardzo 

szerokie dodatkowe wyjaśnienia i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Roman Barcz Wiceprezes Spółki ZGK w Cieszynie – w 2016 roku Burmistrz Miasta w 

Zarządzeniu określił stawki opłat cmentarnych, które obowiązywały do tej pory. W 

Zarządzeniu tym 3 opłaty zostały skonsolidowane w jedną tzw. opłatę prolągacyjną. Obecnie 

proponuje się podjęcie 3 uchwał po przyjęciu których uzyskane przychody dla ZGK będą 

niższe o 12.265 zł. Projekty uchwał zwierają opłaty w tej samej wysokości jak do tej pory, 

zmienia się tylko ich struktura.  

 

Marek Szczypka – zapytał co dla klienta oznaczają zaproponowane w projektach uchwał 

ceny. 

  

Karina Żyłka Kierownik Działu Usług Pogrzebowych – odpowiedziała, że zaproponowane w 

projektach uchwał stawki opłat dla potencjalnego klienta, osoby, która będzie dokonywała 

zakupu miejsca grzebalnego, w zasadzie nie oznaczają żadnych podwyżek. Ceny pozostają 

sumarycznie na tym samym poziomie. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt II uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia opłat za pochowanie zwłok w grobach ziemnych 

obowiązujących na cmentarzach komunalnych w Cieszynie  głosowało 18 radnych, przeciw – 

0, wstrzymało się – 1. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie  ustalenia opłat za pochowanie 

zwłok w grobach ziemnych obowiązujących na cmentarzach komunalnych w Cieszynie 

została przez Radę podjęta. 
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Ad 10.7. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt II uchwały w sprawie ustalenia opłat za 

udostępnienie murowanych miejsc grzebalnych obowiązujących na cmentarzach 

komunalnych w Cieszynie.  

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, choć nie jednogłośnie. 

 

Krzysztof Pszczółka – Komisja Finansów opowiedziała się za przyjęciem projektu uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt II uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia opłat za udostępnienie murowanych miejsc 

grzebalnych  obowiązujących na cmentarzach komunalnych w Cieszynie  głosowało 17 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie  ustalenia opłat za udostępnienie 

murowanych miejsc grzebalnych obowiązujących na cmentarzach komunalnych w Cieszynie 

została przez Radę podjęta. 

 

Ad 10.8. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt II uchwały w sprawie ustalenia opłat za 

korzystanie z infrastruktury cmentarnej obowiązujących na cmentarzach komunalnych w 

Cieszynie. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, choć nie jednogłośnie. 

 

Krzysztof Pszczółka – Komisja Finansów opowiedziała się za przyjęciem projektu uchwały, 

ale jeszcze będzie dyskutowała nad kwestią obniżenia opłaty wjazdowej na cmentarze. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt II uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z infrastruktury cmentarnej 

obowiązujących na cmentarzach komunalnych w Cieszynie  głosowało 18 radnych, przeciw – 

0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie  ustalenia opłat za korzystanie z 

infrastruktury cmentarnej obowiązujących na cmentarzach komunalnych w Cieszynie została 

przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 10.9. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie opłat rezerwacyjnych na 

targowiskach miejskich w Cieszynie. 
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Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – Komisja Finansów opowiedziała się za przyjęciem projektu uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie opłat rezerwacyjnych na targowiskach miejskich w 

Cieszynie  głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie  opłat rezerwacyjnych na 

targowiskach miejskich  w Cieszynie została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 10.10. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt II uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat za 

usługi plakatowania oraz zasad korzystania z tablic i słupów ogłoszeniowych. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – poinformował, że projekt II uchwały uwzględnia wnioski 

radnych Rady Miejskiej oraz wniosek Gminnej Rady Pożytku Publicznego, aby organizacje 

pozarządowe, które organizują imprezy niebiletowane nie ponosiły kosztów plakatowania. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – Komisja Finansów opowiedziała się za przyjęciem projektu uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt II uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi plakatowania oraz zasad 

korzystania z tablic i słupów ogłoszeniowych  głosowało 18 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie  ustalenia cen i opłat oraz zasad 

korzystania z tablic i słupów ogłoszeniowych została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 10.11 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat 

postojowych na terenach miejskich poza drogami publicznymi oraz zasad postoju. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów również pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Czesław Banot – wniósł o wykreślenia w § 4 ust. 1 pkt b ostatniego zdania tj. „postój 

pojazdów osób niepełnosprawnych w innych miejscach w obszarze płatnego postoju podlega 

opłacie jak dla pozostałych użytkowników”. Pozwoli to osobom niepełnosprawnym parkować 
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w innym miejscu bez narażania się na opłatę dodatkową. Jeżeli nie będzie to możliwe można 

zastosować specjalne identyfikatory dla osób o ograniczonej sprawności ruchowej lub 

ograniczyć czas postoju do np. 3 godzin na miejscach parkingowych ogólnodostępnych. 

 

Adama Swakoń – zabierając głos poprał wniosek radnego Czesława Banota stwierdzając, iż 

również jego zdaniem osoby niepełnosprawne ruchowo powinny parkować za darmo.  

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – przypomniał, że na posiedzeniu Komisji Gospodarki 

Komunalnej Dyrektor MZD przedstawił uwarunkowania prawne, które nie pozwalają na 

całkowite zwolnienie osób niepełnosprawnych z płatności  za parkowanie. Stwierdził, iż 

niektóre  propozycje przedstawione przez radnego Cz. Banota są do rozważania i należy się 

nad nimi pochylić. Zaproponował, aby na sesji podjąć uchwałę, ale czym prędzej przystąpić 

do prac nad w/w propozycjami i następnie dokonać stosownych zmian. 

 

Krzysztof Pszczółka - poparł propozycję Burmistrza Miasta, aby na posiedzeniu Komisji 

Gospodarki Komunalnej przeanalizować kwestię ulg dla osób niepełnosprawnych ruchowo. 

Zaproponował, aby do tematu powrócić na sesji w czerwcu br. 

 

Gabriela Staszkiewicz – zapytała, czy radni mają uwagi do zgłoszonych wyżej propozycji. 

Uwag nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady stwierdziła, że zostały one przez Radę przyjęte, a 

następnie poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat postojowych na terenach miejskich 

poza drogami publicznymi oraz zasad postoju głosowało 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie  ustalenia stawek opłat 

postojowych na terenach miejskich poza drogami publicznymi oraz zasad postoju została 

przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 10.12. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt II uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen i 

opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z 

obiektów i urządzeń użyteczności publicznej w obiektach sportowo-rekreacyjnych 

funkcjonujących przy Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Cieszynie. 

 

 Remigiusz Jankowski - zwrócił uwagę, że w projekcie zabrakło zróżnicowania ceny w 

kwestii podziału w udostępnianiu płyty głównej stadionu na treningi i na mecze. 

 

Przemysław Żebrok Dyrektor Szkolnego Schroniska Młodzieżowego – wyjaśnił, że pkt 3 w 

tabeli nr 2 to uśredniona cena dla osób komercyjnych. Odpłatności dla klubów sportowych za 

mecz wynosi 40 zł. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował Radę, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu 

pozytywnie zaopiniowała projekt II uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za usługi komunalne o 

charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej w obiektach sportowo-rekreacyjnych funkcjonujących przy Szkolnym Schronisku 

Młodzieżowym w Cieszynie głosowało 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za 

usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i 

urządzeń użyteczności publicznej w obiektach sportowo-rekreacyjnych funkcjonujących przy 

Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Cieszynie została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Stanisław Pońc – złożył wniosek o ogłoszenie przerwy. 

 

Gabriela Staszkiewicz – ogłosiła 10.minutową przerwę. 

 

Po przerwie 

 

Ad 10.13. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt II uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen i 

opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z 

obiektów i urządzeń użyteczności publicznej w obiektach sportowo-rekreacyjnych 

funkcjonujących przy Urzędzie Miejskim w Cieszynie. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – poinformował, że projekt II uchwały uwzględnia 

propozycje wynikające z prac Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

 

Remigiusz Jankowski – podziękował za uwzględnienie propozycji Komisji Oświaty, Kultury i 

Sportu i poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt II uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za usługi komunalne o 

charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej w obiektach sportowo-rekreacyjnych funkcjonujących przy Urzędzie Miejskim w 

Cieszynie głosowało 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za 

usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i 

urządzeń użyteczności publicznej w obiektach sportowo-rekreacyjnych funkcjonujących przy 

Urzędzie Miejskim w Cieszynie została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 10.14. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen i 

opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z 
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obiektów i urządzeń użyteczności publicznej na Basenie Krytym przy Szkole Podstawowej nr 

4 w Cieszynie. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisji Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za usługi komunalne o 

charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej na Basenie Krytym przy Szkole Podstawowej nr 4 w Cieszynie głosowało 18 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za 

usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i 

urządzeń użyteczności publicznej na Basenie Krytym przy Szkole Podstawowej nr 4 w 

Cieszynie została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 10.15 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli 

przystąpienia do realizacji projektu pod nazwą: „Budowa miejskiego parkingu 

wielopoziomowego przy ul. Michejdy w Cieszynie w formule partnerstwa publiczno-

prywatnego”. 

 

Janina Cichomska Z-ca Przewodniczącego Komisji ds. budowy nowych i modernizacji 

istniejących miejsc parkingowych zgłosiła autopoprawkę polegającą na wykreśleniu treści § 3 

projektu uchwały mówiącego, że budowa miejskiego parkingu wielopoziomowego przy ul. 

Michejdy w Cieszynie w całości będzie finansowana ze środków pochodzących z budżetu 

Miasta. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie  wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu pod 

nazwą: „Budowa miejskiego parkingu wielopoziomowego przy ul. Michejdy w Cieszynie w 

formule partnerstwa publiczno-prywatnego” głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do 

realizacji projektu pod nazwą: „Budowa miejskiego parkingu wielo[poziomowego przy ul. 

Michejdy w Cieszynie w formule partnerstwa publiczno-prywatnego” została przez Radę 

podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 10.16 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli 

przystąpienia wspólnie z Powiatem Cieszyńskim do realizacji projektu partnerskiego pod 



13 
 

nazwą: „Budowa obiektu sportowego z funkcją miejskiego parkingu wielopoziomowego przy 

ul. 3 Maja w Cieszynie”. 

 

Bolesław Zemła Przewodniczący Komisji ds. parkingów złożył do projektu uchwały 

autopoprawkę polegającą na wykreśleniu z tytułu projektu uchwały wyrażeń „miejskiego” 

oraz „wielopoziomowego” oraz wykreślenie tych samych wyrażeń z § 1, § 2 ust. 2 i ust.3. 

 

Irena Kwaśny – zabierając głos wyraziła obawę, czy wprowadzając w/w poprawki Miasto 

czegoś się nie pozbywa, bo może powstać parking ale nie miejski i nie wielopoziomowy. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – odpowiedział, że z pewnością nie, ponieważ intencją 

wszystkich jest żeby powstała hala sportowa z parkingami wielopoziomowymi. 

Zaproponowane przez Przewodniczącego Komisji zmiany być może pomogą w uzyskaniu  

zewnętrznych środków finansowych na budowę obiektu sportowego.  

 

Radni: Krzysztof Pszczółka, Stanisław Pońc, Łukasz Bielski i Adam Swakoń poparli intencję 

podjęcia uchwały, a tym samym budowę obiektu sportowego i parkingu przy ul. 3 Maja w 

Cieszynie. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie  wyrażenia woli przystąpienia wspólnie z Powiatem 

Cieszyńskim do realizacji projektu partnerskiego pod nazwą: „Budowa obiektu sportowego z 

funkcją parkingu przy ul. 3 Maja w Cieszynie głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia 

wspólnie z Powiatem Cieszyńskim do realizacji projektu partnerskiego pod nazwą: „Budowa 

parkingu przy ul. 3 Maja w Cieszynie została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 10.17. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt II uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Cieszyna na rok 2018. 

 

Burmistrz Miasta – poinformował, że w projekcie II uchwały zostały wprowadzone wydatki 

na pokrycie należności świadczenia rekompensującego utratę poborów w związku z 

powołaniem do odbycia ćwiczeń wojskowych żołnierza rezerwy. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt II uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie  zmiany budżetu Miasta Cieszyna na rok 2018  głosowało 

18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna 

na rok 2018  została przez Radę podjęta jednogłośnie. 
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Ad 10.18. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2018 – 2028. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, ale miała wątpliwości dot. znaczącego wzrostu wydatków na budowę stadionu przy 

Al. J. Łyska. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – odpowiedział, że na zwiększone koszty miały wpływ 

ogólne wzrosty cen, które następują obecnie w inwestycjach. Dodatkowo zaprojektowane 

zostały trybuny, które są wymagane przy tej klasie stadionu, dodatkowo zaprojektowano 

także oświetlenie. Dokładnie chodzi o to, aby był to stadion certyfikowany kategorii piątej. 

Podobna sytuacja dotyczy budowy sali gimnastycznej dla SP 7. Dopiero postępowanie 

przetargowe wskaże ostateczną cenę ponieważ koszty budowlane ciągle rosną. 

 

Krzysztof Herok – zauważył, że koszty budowy stadionu wzrosły aż o 41%, co z pewnością 

nie jest bez znaczenia dla budżetu Miasta. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – odpowiedział, że Miasto ma zapewnione środki na tę 

inwestycję, stadion mieści się w priorytetach finansowych Miasta. 

 

Bartosz Tyrna – stwierdził, iż ma wątpliwości czy proponowany zakres prac odpowiada 

rzeczywistym potrzebom Miasta, a wzrost kosztów jest bardzo duży. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, iż jest rozczarowana, że nie wykorzystano biegu 

„Fortuna” na promocję nowego stadionu. Zabrakło tam informacji – baneru z projektem 

nowego stadionu, a byłaby to znakomita promocja tego co Miasto zamierza zrobić za 10, a 

może i więcej milionów złotych.  

 

Czesław Banot – zabierając głos stwierdził, iż jego zdaniem nowy stadion powinien powstać 

Pod Wałką ponieważ to tam jest klimat do uprawiania sportów lekkoatletycznych i nie tylko. 

Są tam też zapewnione miejsca parkingowe, których przy Al. J. Łyska brakuje. 

 

Krzysztof Pszczółka – zaproponował, aby Rada przyjęła zmianę WPF-u bez zapisów dot. 

budowy stadionu. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – wyjaśnił, że proponowane rozwiązanie niczego nie 

wnosi ponieważ jest to tylko zmiana formalna. Komisje Rady mogą cały czas dyskutować nad 

merytoryką stadionu. Miasto raczej nie ma wpływu na obowiązujące ceny ponieważ są to 

ceny rynkowe. 

 

Łukasz Bielski – zdecydowanie opowiedział się za budową stadionu, podkreślił, że chciałby 

aby nowy stadion był prawdziwą wizytówka Miasta, żeby był to profesjonalny, certyfikowany 

stadion, posiadał pełny zakres do uprawiania sportów. Poparł prezentowane przez Burmistrza 

Miasta stanowisko i zwrócił się do Rady o głosowanie za przyjęciem WPF. 

 

Krzysztof Pszczółka – zapytał Skarbnik Miasta, czy Miasto stać na budowę takiego stadionu. 

 

Alicja Dąbrowska Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że Miasto stać na budowę stadionu. 
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Krzysztof Pszczółka – wycofał swoją propozycję dot.  nie głosowania zwiększenia wydatków 

na budowę stadionu przy Al. J. Łyska 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Cieszyna na lata 2018 -2028  głosowało 13 radnych, przeciw – 3, wstrzymało się – 2. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2018 – 2028  została przez Radę podjęta. 

 

Ad 11. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w 

okresie między sesjami Rady Miejskiej. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Bartosz Tyrna – poprosił Burmistrza Miasta o odniesienie się do kwestii nowych stanowisk 

pracy w Urzędzie Miejskim, o których mowa w Sprawozdaniu. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – odpowiedział, że zostanie ogłoszony konkurs na 

samodzielne stanowisko ds. osób starszych i niepełnosprawnych, które będzie miało m.in. na 

celu opracowanie i realizowanie polityki senioralnej. W pozostałych przypadkach są to 

stanowiska przypisane. 

 

Ad 12. 

 

Gabriela Staszkiewicz – zapytała radnych, czy ktoś z radnych chciałby wygłosić 

oświadczenie. Oświadczeń nie wygłoszono. 

Następnie Przewodnicząca zapoznała Radę z korespondencją, która wpłynęła do Rady w 

okresie między sesjami; 

 

1. Śląski Urząd Wojewódzki przesłał Zawiadomienie o wszczęciu postępowania 

nadzorczego dot. uchwały Rady Miejskiej w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z 

dworca zlokalizowanego w Cieszynie przy ul. Hajduka. Pismo zostało skierowane do 

Komisji Finansów oraz Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 

2. Ministerstwo Cyfryzacji przesłało informację dot. podnoszenia przez niektóre 

jednostki samorządu terytorialnego stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dla 

infrastruktury telekomunikacyjnej. Pismo do zostało skierowane do wszystkich 

radnych oraz Burmistrza Miasta z prośbą o informację, jak ta sytuacja wygląda w 

Cieszynie. 

3. Komenda Powiatowa Policji zaprasza wszystkich radnych do wzięcia udziału w 

ewaluacji – podsumowaniu realizacji z debaty, która miała miejsce 11 maja 2017 

roku, kolejna debata ewaluacyjna odbędzie się 6 czerwca 2018 r. o godz. 15,30 w 

Osiedlowym Centrum Kultury i Rekreacji przy ul. Z. Kossak – Szatkowskiej 6 w 

Cieszynie. 

4. Ministerstwo Obrony Narodowej ogłosiło konkurs artystyczno-architektoniczny pn. 

Ławka Niepodległości, upamiętniający 100.rocznicę odzyskania przez Polskę 
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Niepodległości. Partnerami budowy Ławek Niepodległości są głównie samorządy, 

które uzyskać mogą wsparcie finansowe z budżetu resortu obrony narodowej.  

Następnie poprosiła, aby do końca tygodnia zgłosili się chętni radni do pocztu sztandarowego 

na uroczystości Święta Konstytucji 3Maja. 

 

Łukasz Bielski – zwrócił się do Burmistrza Miasta z prośbą, aby boisko przy SP 3 nie było 

zamykane na weekendy, żeby mogli z niego korzystać mieszkańcy os. Podgórze, szczególnie 

dzieci i młodzież. 

 

Janina Cichomska – zaprosiła wszystkich zebranych na kolejną patriotyczną Lekcję 

Śpiewania w dniu 3 Maja o godz. 13
00

. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – poinformował Radę o sytuacji dot. byłej Cieszyńskiej 

Drukarni Wydawniczej oraz byłej Fabryki LAS. 

Zrezygnował obecny likwidator CDW. Komornik wycenił całość nieruchomości na kwotę 

1.917 tys. zł. W przypadku Fabryki LAS sytuacja nie zmieniła się. 

Dalej, poinformował Radę, że Miasto otrzymało zaproszenie do miasta partnerskiego Balchik 

w Bułgarii. Poprosił o wskazanie jednej osoby z ramienia Rady Miejskiej na wyjazd do 

Balchika. 

Następnie odczytał list Rektora Uniwersytetu Śląskiego w Katowicach, w którym Rektor 

informuje o uhonorowaniu Cieszyna Złotą Odznaką za zasługi dla Uniwersytetu. Złota 

Odznaka została przyznana Miasto za bardzo dobrą, szeroką współpracę z Uniwersytetem. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poinformowała zebranych, że z inicjatywy radnych został 

przygotowany projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu obywatelskiego Miasta 

Cieszyna. W dniu jutrzejszym radni otrzymają projekt uchwały, a spotkanie poświęcone temu 

tematowi odbędzie się po 13 maja br. Następnie zaprosiła radnych na otwarcie Dworca 

Cieszyn w dniu 27 kwietnia br. o godz. 10
00

. 

 

Ad 13. 

 

Przewodnicząca Rady, p. Gabriela Staszkiewicz zamknęła obrady XLIV sesji Rady Miejskiej 

Cieszyna. 

 

Pełna treść obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

  

 

 

Protokołowała:      Przewodnicząca Rady Miejskiej

       

 

Monika Praski                 Gabriela Staszkiewicz 

 


